

Dear Teams,

As a result of recent events, France has decided to reactivate the Vigiepirate plan throughout its territory.

This will require the organiser of Pont-Château to put in place special measures to control spectators and install barriers to restrict vehicle access to the site.

One of the measures that will affect the teams will be the access of their vehicles to the site:

Car park P2: Car park P2 opens at 7.30am on 3, 4 and 5 November.
All vehicles will need to access by 9.00am
No exits before 4.30pm
Only National Federations support vehicles and buses may park.
These vehicles can stay overnight, but no one will be able to stay in the car park overnight.
Camper vans "riders" will be directed to P3.
P2 badge must be affixed to the windscreen of each vehicle.
People in the vehicles must wear their accreditation around their neck.

Car park P3: Riders and surrounding staff camper vans.
P3 opens on 2 November at 9.00am (after accreditation)
P2 and P3 badges are required to access.
Car park guarded day and night until Sunday (5 November) after the races.
Entrance and exit are free but checked.

PPO All signage will start from the PPO point (exit Pont-Château centre, signage at the exit roundabout (500M entrance to the site
- Car park P1 (Press Officials)
- Car park P2 (National Federations' support vehicles)
- Car park P3 (Camping van "riders")
- Car park P4
- Boule d'OR - Accreditations

PUBLIC ACCESS:

The two public entrances (public, guests, partners, etc.) will be subject to bag checks by a specialised company (9 people). A specific path has been put in place to separate cars and pedestrians.

CAR ACCESS:

The car entrance will be protected by an anti-ram system, but will be free-flowing.

GENDARMERIE:

The gendarmerie is reinforcing its presence around the site.

Coët ROZ site:

No particular measures have been taken on the competition site.

Thank you all for your collaboration and understanding.

Chères équipes,

Pour donner suite aux récents événements, la France a décidé de réactiver le plan Vigiepirate sur l'ensemble de son territoire.

Cela va obliger l'organisateur de Pont-Château à mettre en place des mesures particulières de contrôle des spectateurs et à installer des barrières pour limiter l'accès des véhicules au site.

L'une des mesures qui concernera les équipes sera l'accès de leurs véhicules au site :

Parking P2 : Ouverture du Parking P2 7H30 les Vendredi 3,4,5 Novembre
Tous les véhicules entrés pour 9H00
Pas de sorties avant 16h30
Stationner uniquement les structures techniques nationales et les Bus.
Ces structures pourront restées la NUIT, mais personnes devra rester sur ce parking pour passer la NUIT

Campings cars coureurs dirigés vers le P3
Le badge P2 devra être sera collé sur le pare-brise de chaque véhicule
Les personnes dans les véhicules devront avoir le badge autour du cou
Campings cars coureurs et encadrants

PARKING P3 : Ouverture du P3 le Jeudi à 9H00 (après accréditation)
Entrée autorisé aux badges P2 ET P3
Parking gardienné Jour et Nuit jusqu'à Dimanche après les épreuves
Les entrées sorties sont libres mais contrôlées

PPO L'ensemble du directionnel sera présent au point PPO (sortie Pont-Château centre, fléchage au rond point de sortie (500M entrée sur le site))

- Parking P1 (Officiels Presse)
- Parking P2 (Structures nationales)
- Parking P3 (Camping car coureurs)
- Parking P4
- Boule d'OR – Accréditations

ACCES PUBLIC :
Les deux entrées du public (public, invités, partenaires,...) feront l'objet de contrôle des sacs par une société spécialisé (9 personnes). Un cheminement spécifique a été mis en place pour séparer les voitures et les piétons.

ACCES VOITURE :
L'entrée voiture sera protégé par un système anti voiture bélier, mais fluide

GENDARMERIE :
La gendarmerie renforce sa présence autour du site

Site de Coët ROZ :
Pas de mesures particulières sur le site de la Compétition

Nous vous remercions, par avance, pour votre précieuse collaboration

Lausanne, 24 October 2023